
 

Beantwoording technische vragen van de heer Baali.  
 
Bestemmingsplan Buitengebied Steenbergen – 1e herziening 

Vraag 1: Klopt het dat de raad tot op heden nog geen feedback heeft ontvangen aangaande 
het dossier "Adriaansen" binnen het onderwerp Buitengebied Steenbergen? De 
vertegenwoordiger van bovengenoemd bedrijf en ik zagen er in ieder geval geen duidelijke 
mededeling over staat op het RIS. 

Antwoord: De vertegenwoordiger van het bedrijf heeft ingesproken in de oordeelsvormende 
raadsvergadering. Als gevolg van het inspreken zijn er geen aanpassingen doorgevoerd in het 
bestemmingsplan. Dit is in lijn met uw behandeling in de oordeelsvormende 
raadsvergadering. In de nota beantwoording zienswijzen is reeds ingegaan op de ingediende 
zienswijze.  

Op verzoek van de gemeenteraad is er wel een aanvullend raadsvoorstel aangeboden voor 
aanpassingen voor de locatie Oude Heijdijk 95 te De Heen. 

Vraag 2: Of er nu wel of geen mededeling is gedaan, zijn er aanpassingen gedaan op basis 
van de suggesties van (de vertegenwoordiger van) "Adriaansen"? 

Antwoord: Zie het antwoord op vraag 1. 

 

 


